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Este o provocare ca, după patru ani de implicare în executivul administraţiei 
locale, să vă transmit un mesaj din ...opoziţie! 
 
Am "descoperit" şi v-am dovedit în numai patru ani că, în Arad, se poate face 
efectiv ceva concret. 
 
Toate obiectivele realizate au fost necesare oraşului. Toate pentru 
dumneavoastră. Eu consider că am făcut parte dintr-o echipă care a conceput 
şi finalizat lucruri utile pentru oraşul nostru. 
 
Aradul este şi va fi din ce în ce mai curat, va fi mai luminat, are mai multe 
străzi asfaltate, are mai multe străzi canalizate, are un ştrand mai frumos, are 
deja un vizibil dinamism în dezvoltarea economică şi deci un nivel de trai mai 
ridicat. 
 
Nu am făcut tot ce mi-am propus, patru ani nu ajung pentru a rezolva toate 
problemele oraşului, dar vă asigur că voi fi atent ca această administraţie 
locală să continue programul strategic propus de dumneavoastră. 
 
Voi sprijini orice program bun propus de executiv, voi promova programe noi! 
 
Eu voi fi întotdeauna alături de dumneavoastră, stimaţi arădeni! 
 

În temeiul art.52 alin.(4) din Legea nr. 215/2001, a administraţiei publice locale, cu modificările şi 
completările ulterioare, prezint următorul  
 

RAPORT DE ACTIVITATE 
pentru anul 2005 

 
Activitatea la  şedinţele Consiliului Local al Municipiului Arad. 
În acest an am înregistrat doar 3 absenţe din  cele 25 de şedinţe ale 
Consiliului Local, Referitor la proiectele pe care le-am susţinut în 
acest an, doresc să enumăr exemplificativ câteva pe care le consider 
fundamentale pentru dezvoltarea oraşului:studiu de fezabilitate 
pentru reabilitarea centrului istoric vechi al oraşului, măsuri pentru 
reorganizarea instituţiilor de spectacole şi concerte de interes local,  
reglementarea accesului unor utilaje  şi vehicule  destinate 
transportului  de mărfuri cu masa autorizată  mai mare de 3,5 tone, 
aprobarea unor documentaţii de urbanism de amploare (planuri 
urbanistice zonale pentru zonele industriale, studiu de fezabilitate 
pentru obiectivul „Transport urban în municipiul Arad”, numeroase 
planuri urbanistice de zonă şi de  detaliu pentru construcţia de 
locuinte individuale şi colective, complexe comerciale de mare 
amploare, supermarketuri şi hipermarketuri, contractarea 
împrumutului de la BERD pentru finanţarea unor lucrări publice, 
transmiterea  în folosinţă gratuită  a unui teren  în suprafaţă  de 
17.468 mp Clubului Sportiv Atletic Club Universitatea „Vasile 
Goldiş”Arad, studiu de fezabilitate pentru lucrări de modernizare şi 
extindere a iluminatului public, aprobarea proiectului de fuziune 
între SC Gospodărirea Comunală Arad şi SC Salubritate SA, în 
dorinţa de a realiza o unificare a celor două servicii publice, pentru 
susţinerea lor reciprocă, aprobarea documentaţiei pentru reabilitarea 
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unui bloc de locuinţe pe str.Frunzei, achiziţionat în vederea 
repartizării persoanelor evacuate din clădirile retrocedate, 
participarea Aradului ca partener la  proiectul „Reabilitarea oraşelor 
istorice, o şansă pentru dezvoltarea durabilă, cu finanţare prin UE, 
în cadrul programului INTERREG III B Cadses, aprobarea unor 
măsuri pentru realizarea obiectivului „Reabilitarea zonelor urbane 
care se confruntă cu deficienţe majore în sistemul de canalizare din 
municipiul Arad”. 
Activitatea  la şedinţele comisiilor de specialitate. Sunt 
vicepreşedinte al Comisiei de urbanism, construcţii şi amenajarea 
teritoriului din cadrul Consiliului Local al Municipiului Arad. Am 
participat la toate şedinţele Comisiei. În calitate de vicepreşedinte al 
Comisiei de urbanism, construcţii şi amenajarea teritoriului, mi-am 
exprimat avizul la un număr de 330 de proiecte de hotărâri, 
promovate pe ordinea de zi a şedinţelor comisiilor de specialitate.    

28 28 

Audienţe. Am avut un număr de 15 audienţe în ceea ce priveşte 
activitatea mea publică.  În decursul acestui an,  am răspuns, de 
asemenea, la un număr de 27 de solicitări ale cetăţenilor.  

-  

Participarea la dezbaterile publice organizate pentru proiectele 
de hotărâri normative si probleme de interes public. 
Am participat la o dezbatere publică dintr-un total de 4, unde s-a 
dezbătut proiectul de hotărâre privind modificarea şi completarea 
Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Arad nr.161/2005 
referitoare la sistemul de parcare cu plată (19.09.2005). Acest 
proiect al cărui iniţiator am fost  a reprezentat o încercare de 
modificare a vechiului sistem de parcare cu plată, prin regândirea 
sistemului din perspectiva experienţei dobândite cu ocazia aplicării 
timp de 3 ani a vechiului mod de taxare, ridicare a vehiculelor, 
blocare a roţilor. Am încercat să promovez un model de sancţionare 
mai blând, prin impunerea de amenzi contravenţionale, mijloc de 
coerciţie mai puţin mobilizator pentru cetăţean decât blocarea 
roţilor, dar mai potrivit cu nivelul de acceptare publică actual, 
vechiul sistem fiind considerat prea restrictiv şi sever. Încercarea de 
a reglementa în acest domeniu, chiar dacă de pe poziţia unui ales 
local cu experienţă (viceprimar în mandatul 2002-2004,  în care 
sistemul vechi s-a aplicat), a fost un gest de curaj, fiind un domeniu 
foarte nepopular, ca orice domeniu în care regulile instituite se 
apără cu sancţiuni. Chiar dacă acest tip de proiect de hotărâre nu 
mi-a adus recunoştinţă publică, am convingerea că trebuie să 
abordăm cu aceeaşi impetuozitate şi aspectele administraţiei publice 
care presupun buna gospodărire a oraşului chiar cu preţul 
nemulţumirii din partea unor cetăţeni. 
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Reprezentarea capitalului municipiului Arad în Adunarea Generală a Acţionarilor. Nu am 
fost desemnat să reprezint municipiul Arad în AGA sau în alt for de conducere a societăţilor 
comerciale de sub autoritatea Consiliului Local sau ale instituţiilor publice locale.  
În cursul acestui an, am formulat interpelări vizând traseul traficului greu în municipiu, propuneri 
de îmbunănătăţire a fluenţei circulaţiei prin măsuri relativ simple care ar putea fi aprobate de 
comisia de circulaţie, interpleări referitor la autorizarea unei firme de cablaj aerian (în contradicţie 
cu o hotărâre anterioară a Consiliului Local, care cerea pozarea subterană a acestor cabluri). 
 


